

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດຊຸດຄົ້ນຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຍາ ໃນບັນຊີໝວດທີ 1	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoPH-FDD-13	03.10.2017	ກົມອາຫານ ແລະ ຍາ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	Q - ການເຄື່ອນໄຫວກ່ຽວກັບສຸຂະພາບມະນຸດ ແລະ ວຽກງານທາງສັງຄົມ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອປົກປັກຮັກສາແຫລ່ງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ທີ່ເປັນຍາ, ຄວາມອຸດົມສົມບູນຂອງທຳມະຊາດ ແລະ ຮັບປະກັນການນຳໃຊ້ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຍາໃຫ້ຍືນຍົງ ບໍ່ໃຫ້ມີການຊຸດຄົ້ນ ແລະ ນຳໃຊ້ໄປຢ່າງຊະຊາຍ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງເກັບກູ້, ຊຸດຄົ້ນພືດພັນ ແລະ ລ່າສັດທີ່ເປັນຍາ ຊຶ່ງຖືເປັນ ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຍາ ຄື ເສັດຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ຫລື ວັດຖຸໃດໜຶ່ງທີ່ໄດ້ມາຈາກແຫລ່ງທຳມະຊາດ ເຊັ່ນ ພືດ, ສັດ ແລະ ແຮ່ທາດ ທີ່ສາມາດໃຊ້ເປັນວັດຖຸດິບເພື່ອຜະລິດເປັນ ຍາພື້ນເມືອງ ຫລື ຍາຫລວງ ທັງນີ້ ຈະຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ ສະເພາະ ການເກັບກູ້ພືດ ທີ່ກຳນົດໄວ້ໃນບັນຊີໝວດທີ I ຄື ປະເພດທີ່ຫາໄດ້ຍາກໃນທຳມະຊາດ ແລະ ມີທ່າອ່ຽງຈະສູນພັນ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	www.fdd.gov.la
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ແລະ ການຈັດຕັ້ງທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ ຕ້ອງປະຕິບັດພັນທະ ຕາມການຕົກລົງຂອງ ອົງການທີ່ອອກອະນຸຍາດ ເພື່ອປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນການບູລະນະ ແລະ ຝື້ນຝຸລະບົບນິເວດວິທະຍາ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	90	ກົດໝາຍບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາໄວ້ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາປົກກະຕິ ແມ່ນບໍ່ເກີນ 3 ເດືອນ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	ຜູ້ສະເໜີຂໍຕ້ອງໄດ້ສ້າງ ແຜນການປູກ ຫລື ລ້ຽງທົດແທນ ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຍາມາປະກອບດ້ວຍ ແລະ ການຊຸດຄົ້ນ, ເກັບກູ້ ຕ້ອງມີວິທີການ ແລະ ນຳໃຊ້ເຕັກນິກທີ່ເໝາະສົມ ພ້ອມທັງ ຖືກລະດູການ ຊຶ່ງມີຜົນກະທົບໜ້ອຍທີ່ສຸດຕໍ່ການຂະຫຍາຍພັນຂອງຜິດ ແລະ ສັດເພື່ອການຍືນຍົງຄົງຕົວຂອງແຫລ່ງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຍາ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດ ກໍລະນີ ເປັນຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຍາ ທີ່ໄກ້ສູນພັນແລ້ວ ຫລື ແຜນການປູກ ຫລື ລ້ຽງທົດແທນຂອງຜູ້ຮ້ອງຂໍ ບໍ່ເໝາະສົມ	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	24
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	2000000.00	0.00	2000000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະດຳລັດ ເລກທີ 03/ປທ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ຂໍ້ຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະດໍາລັດ ເລກທີ 03/ປທ			

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ຄໍາສັ່ງແນະນຳວ່າດ້ວຍ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດດໍາລັດຂອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ກ່ຽວກັບຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດທີ່ເປັນຢາ ເລກທີ 155/ນຍ	252/ກຊສ	06.06.2007	
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ຢາ ແລະ ຜະລິດຕະພັນການແພດ (ສະບັບປັບປຸງ)	07/ສພຊ	21.12.2011	ມາດຕາ 13

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບສະເໜີ
ບົດວິພາກເສດຖະກິດເຕັກນິກ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍ
2016		